
Zápis  z jednání   komise  pro  regeneraci  panelového  sídliště  Šipší 
 

 

Datum  a čas: 18.10.2004 v 16.00 hodin 

 

Místo  konání: zasedací  místnost  MÚ , MÚ Vlašský  dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční  listina 

 

Omluven:pan B.Dvořák 

 

Host: Ing.Kapička  - odbor  regionálního  rozvoje 

 

 

Program  jednání: 

- prezence 

- kontrola  zápisu 

- Ing.Kapička  - dopravní  generel  sídliště 

- Diskuse   - generel 

- Různé 

 

 

Prezence: 

 Ing.Jirásek přivítal členy  komise a hosta  - pana Kapičku  z odboru  regionálního  

rozvoje. Současně  lituje  , že  další  host komise  - pan Bohumil Dvořák  se  

omluvil  z důvodu  nemoci. Byla  provedena  prezence – obeznámení  

s programem. Hlavním bodem  jednání  je  dopravní  generel  sídliště  Šipší 

 

Kontrola  zápisu: 

 Ing.arch.Kremla předal  text  ohledně  barevnosti  sídliště  (  projednáváno  na  

komisi  dne  13.9.2004) 

 

Dopravní generel sídliště  Šipší: 

 Ing.Kapička  podal  informace  ohledně dopravního  generelu: 

 Zastupitelstvo  města  svým  usnesením č.150/04 schválilo návrh  generelu 

dopravy sídliště Šipší  - zpracovatelem  je firma  HIGhWAY Design – Hradec 

Králové a uložilo odboru  regionálního  rozvoje,územního  oplánování a investic 

koordinovat pořizování  následných  územně plánovacích dokumentací  v souladu  

s návrhem Generelu dopravy sídliště Šipší 

 Ing.Kapička stručně zopakoval  výklad  ohledně generelu   

 Ing.Jirásek  - je  důležité  celou  záležitost  dotáhnout  do  konce  , poukazoval na    

důležitost dokumentu ,  je nutné prosadit  vyčlenění  finančních  prostředků. Byla  

by škoda  i pro  obyvatelé  sídliště nechat  celou  záležitost  kolem  dopravy  spát 

 K názoru  předsedy  se  přiklonila  většina členů  komise 

 Pan  Novák – vyjádřil souhlas  s generelem , zdůraznil  , že  je  potřebné  

prosazení  předloženého  návrhu 

 Pan Kapička  - ještě  není  zhotoven čistopis,zatím  návrh  bude  cca 14 dní  viset  

v prostorách  Vlašského  dvora  , přijímají  se  připomínky od  občanů 

 Ing.Kapička  - obyvatelé  čp.70 a 71 , Na Studních – nesouhlasí  s návrhem 



 Pan Novák , pan Jirásek  - bylo  by  vhodné  je  přesvědčit  argumenty  , že  to  je  

nejlepší  možné  řešení  dopravy  v současné  době 

 Ing.Jirásek  - je  nutné  něco  dělat  i  pro  sídliště  , tady  bydlí  nejvíce  občanů  a 

Město  na tuto  část  úplně  zapomíná 

 Na příští  jednání  komise  pozvat předsedu Sdružení  majitelů  bytů domu čp.70 a 

č.p. 71 – zajistí Děkanovská 

 

I. Komise  doporučuje RM, aby  vyčlenila  v rozpočtu  města  5 mil Kč na 

zahájení  realizace I.etapy  dle  dopravního  generelu  sídliště  Šipší 

II. Komise  doporučuje ,aby Město  Kutná Hora hledalo  získání  finančních  

prostředků  i  mimo  rozpočtu  města na  výše  uvedenou  realizaci 

dopravního  generelu  sídliště  Šipší 

 

 

Různé: 

 Ing.Jirásek a pan Novák  - návrh  - zajistit  účast  na jednání  dopravní  komise  - 

aby  byla  možnost předložit  problémy  s dopravou  a s jeho  řešením 

 Pan Novák – špatné  dopravní  značení  u Billy   

 

 

 

Pozvat  na příští  jednání MST Dvořáka,pana Kapičku  a představitele čp.70 a 71 ulice  Na 

Studních –zajistí Děkanovská 

 

 

 

Příští  jednání  komise  se  koná 22.11.2004 v 16.00 hodin  v malé  zasedací  

místnosti MÚ  Kutná Hora  - Vlašský  dvůr 

 

 

 

 
Zapsala:Děkanovská Alena 

 

E – mailem ověřil: Ing.Jirásek 

 


